
 
 
 
 
 
Høringssvar fra udsatterådet vedr. sagen om udgiftsreducerende initiativer fra Ældre-, Handicap- og sundhedsudvalget 
 
Udsatterådet har modtaget sagen om udgiftsreducerende initiativer d. 23.1 og har drøftet sagen på udsatterådets møde samme dag. 
 
Høringssvaret fra udsatterådet er som følger: 
 
Når man nedlægger stillinger i staben skal man være opmærksom på, at borgernære medarbejdere ikke blot får flere administrative opga-
ver i hverdagen og dermed kan anvende mindre tid på borgerne. 
Rådet stiller spørgsmålstegn ved, om der er ligeså kvalificeret alkoholbehandling i Kerteminde kommune, som de tilbud der købes eksternt i 
dag? 
Generelt vurderer rådet, at det er svært at spare 7,5 million uden borgerne kan mærke det. Omlægnings- og effektiviseringstiltag gøres 
forlods, inden man ved om det reelt kan lade sig gøre i praksis. Serviceloftet fra Christiansborg er ikke fulgt med udviklingen. Det betyder 
mindre forebyggende arbejde, fordi det ikke er lovpligtigt. Hvordan følger man som udvalg og administration konsekvensen af beslutnin-
gerne på områderne for reduktion? 
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